
Referat fra generalforsamlingen i foreningen RCS 

Dato: 10.maj 2022 
Afbud fra: Ingen afbud 

Valg af dirigent Semir vælges som dirigent. 

Bestyrelsen har varslet og indkaldt til 
generalforsamlingen 5. april.  

Valg af referent Semir vælges som referant. 
Formandens beretning Formanden beretter at det er godt at vi har klaret 

pandemien sammen. Formanden beklager den 
manglende gave til medlemmerne grundet regn.  

Det er skøt at foreningen har sparet penge sammen 
og nu igen kan give midler ud som kan komme 
medlemmerne til gavn.  

Formanden er stolt af, at være i spidsen af landet 
bedste forening. Vi håber at vi kan sprede den gode 
energi og sammenhold til resten af landets skatere.  

Vi skal være opmærksomme på fremadrettet, hvilke 
projekter vi indgår i – det skal give mening for den 
enkelte skater og medlem af foreningen.  

Alle mand har gjort det godt – der er god dynamik i 
foreningen og energi som kommer medlemmerne til 
gavn.  

Formanden fortæller, at hvis han pludselig får nok af 
at være med i foreningen så er det fordi at han 
mærker at skateboardingen er på vej et sted, hvor 
han ikke kan stå inden for det. 

Fremlæggelse af regnskab og 
budget  

Ole beretter at han også har orienteret foreningen 
via en mail.  

Vi regner med at have indtægter på 284.000 kr. i 
tilskud og kontingent.  

Vi har udgifter til foreningskonsulent Semir, 
diverse foreningsaktiviteter samt revisor.  



Der arbejdes på gratis entre til medlemmer i 
skatehallen i specifikke tidsrum. Samle udgifter har 
vi 383.000 kr. hvilket betyder et forventeligt 
underskud på ca. 100.000 kr. Dette er fornuftigt da 
der pt. er 420.000 kr. på kontoen. Det betyder, at 
der skal bruges penge til foreningens medlemmer.  

Bestyrelsen godkender budget 2022 og det 
overordnede regnskab enstemmigt. 

Selve årsrapport fremlægges til godkendelse på 
ekstraordinær generalforsamling ultimo maj 2022.  

Bestyrelsen drøfter, hvordan vi kan få 
medlemmerne til at søge flere midler til aktiviteter. 

Bestyrelsen foreslår at vi afsætter næste møde, til at 
drøfte midler til projekter.  

Fastlæggelse og godkendelse af 
næste års kontingent  

Bestyrelsen foreslår at vi skal holde fast at 
kontingentet er 150. kr. per. Medlem per år. 

Der er enstemmigt enighed.  

Bestyrelsen godkender at beholde Toke Boss (Chaos 
Consulting) som revisor. 

Indkommende forslag Der er ikke kommet nogen foreslag. 

Valg af bestyrelsesmedlemmer Fire er for valg og genopstiller igen. 
Rasmus, William, Ole og Micha.  

Rasmus ønsker at der er flere der kobler sig til 
arbejdet i DIF, samt savner mere sammenhold i 
foreningen også med medlemmerne. Det vil 
Rasmus gerne arbejde på og byde ind med.

Alle medlemmer som er på valg, er enstemmigt 
genvalgt. Mischa fortsætter som formand og Ole 
som Kasserer. 

Evt. Rasmus varsler en kommende ansøgning til 
konkurrence.  



Bestyrelsen har indkaldt til ekstra-
ordinær generalforsamling d.24.5 kl. 
19-20.

Dagsorden:  
Valg af referent 
Fremlæggelse og godkendelse af 
regnskab 
Evt.  

Mødet holdes i Copenhagen Skatepark 

Vel mødt.  

Underskrift af referent og dirigent:

Semir Catovic
Semir Catovic 
d.10.05.2022




